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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 4  

van dinsdag 24 februari 2015om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Otten Toon - voorzitter 
Van de Poel Katrien, Driesen Josiane, Gevers Dimitri, Van Otten Jan, De Wilde Tine, Van Lommel Reccino, 
Versmissen Tom, Vermeijen Danny, Van Damme Marc, Gladiné Pierre - raadsleden 
Hermans Luc, Wittebolle Astrid - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd:  
 
Waren eveneens aanwezig 
Erwin Brentjens, Pascale Mathé, Willy Van Geirt en Paul Moelans – raadsleden, 
Dien Haemhouts – lokale economie, 
Melanie Ryckaert – lokale economie, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Toelichting bij de belevingspleintjes in het centrum 
Aan de hand van enkele plans, een maquette en een ppt (zie bijlage) geeft Dien Haemhouts toelichting bij dit punt. 
Willy Van Geirt vraagt uit welk materiaal de banken in de Leopoldstraat bestaan. 

Dezelfde houtsort als gebruikt werd in de Hofpoort. 
Willy Van Geirt vraagt of dit onderhoudsvriendelijk materiaal is en het onderhoud ook op regelmatige basis zal 
gebeuren. 

Schepen Luc Hermans merkt op dat deze houtsoort werd gekozen voor haar onderhoudsvriendelijkheid 
en is het er mee eens dat de omgeving regelmatig dient gereinigd te worden. 

Willy Van Geirt wijst er op dat de zitbanken rond het Kasteel en in de Kwakkelstraat dringend een onderhoudsbeurt 
nodig hebben. 

Dit zal doorgegeven worden aan Stadsbedrijven. 
Dimitri Gevers vraagt of de gebruikte materialen ook tegen skaters kunnen. 

De coating alleszins wel, de bank vermoedelijk niet. 
Willy Van Geirt vraagt wanneer het klaar zal zijn. 

In de Leopoldstraat vermoedelijk tegen eind juni. 
Willy Van Geirt vindt de voorziene verlichting in de Driezenstraat goed maar hoopt dat het niet wordt zoals de 
verlichting onder de banken op de Grote Makrt. 

Schepen Luc Hermans vermoedt dat het uitvallen van de verlichting onder de banken van de Grote Markt 
het gevolg is van het afsluiten van de electriciteit onder deze banken en dit had vooral te maken met de 
stopcontacten onder de zitbanken. 

Willy Van Geirt denkt dat het eerder te maken heeft met vuil. 
Dit zal op de dienst nagevraagd worden. 

 
Dienstencentrum / dokterspraktijk Schorvoort 
Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat dit punt zal verplaatst worden naar de volgende commissie aangezien 
dokter Jan Geivers vandaag niet kan aanwezig zijn. De commissieraadsleden hebben hierover ook een mail 
ontvangen. 
Paul Moelans reageert hierop geen mail te hebben ontvangen en speciaal voor dit punt was gekomen. 

De mail werd inderdaad enkel naar de leden van deze commissie verstuurd. 
Voortaan zullen dergelijke mails naar alle raadsleden worden gestuurd. 
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Vraag van raadslid Erwin Brentjens: 
1. Hoeveel inwoners telde Turnhout einde december 2014? 
2. Over hoeveel verschillende nationaliteiten gaat het hier? 
3. Daalt of stijgt het aantal niet-Europeanen in deze statistiek ten opzichte van de vorige jaren? 
4. Daalt of stijgt het aantal Europeanen in deze statistiek ten opzichte van de vorige jaren? 
5. Is er een tendens van instroom uit Europese landen waar de economische crisis zich heel duidelijk laat 
voelen (Spanje, Italië,Griekenland,..)? 
6. Is het aantal inwoners uit conflictgebieden (Oekraïne,Afghanistan,Syrië,..) 
7. Blijft het fenomeen van de kettingmigratie voortduren? Zijn er verschuivingen in de landen van 
oorsprong merkbaar? 
8. Is er een stijging merkbaar van migranten uit Oost-Europa sinds een aantal landen uit die streek zijn 
toegetreden tot de EU? 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Luc Hermans antwoord op de vragen. 
Erwin Brentjens vraagt of Nederlanders van niet-Europese origine te traceren vallen. 

Schepen Luc Hermans deelt mee dat dit kan maar dan moet men per persoon in het rijksregister het traject 
opzoeken en dit is vrij arbeidsintensief. 
Hij voegt er aan toe dat de wetgeving de laatste jaren hierop nogal is verstrengd en nog zal verstrengen. 
Hij stelt verder vast dat in het kader van de België-route,  schijnhuwelijken en schijnsamenwoonsten er 
een dalende trend is waar te nemen. 

Erwin Brentjens verwijst naar de statistiek die de dienst burgerzaken zopas heeft rondgestuurd en stelt vast dat 
sinds 1991 het aantal vreemdelingen is verviervoudigd. Hij vraagt of de toename van deze vreemdelingen 
problemen geeft en of de stad nog in de mogelijkheid is om deze mensen een goed onderkomen en een goed leven 
te geven. 

Schepen Luc Hermans bevestigt dat dit een grote last is voor Turnhout dat een centrumstad is zonder 
enige fusiegemeente waardoor alle kosten ten laste van de stad vallen. Het wordt steeds moeilijker om 
dragen en de nodige signalen hierover werden en worden nog steeds overgemaakt aan de hogere 
overheid. De stijging van de middelen voor het OCMW in functie van onder andere leefloners is daar één 
onderdeel van.  

Willy Van Geirt vraagt of de buurgemeenten iets doen aan inburgering. 
Schepen Luc Hermans deelt mee dat de buurgemeenten naar de centrumstad kijken en niet altijd hun 
verantwoordelijkheid nemen. 
Schepen Astrid Wittebolle voegt er aan toe dat de financiële draagkracht zou moeten vergroten en dat niet 
alles kan op de kap van Turnhout. Maar ze is er zich ook van bewust dat dit tijd kost. Nochtans wordt 
regelmatig het signaal gegeven om middelen te bekomen. Zij is tevens van mening dat iedereen kan 
meewerken aan deze perceptie. 

Willy Van Geirt stelt voor om aan de Turnhoutse bevolking te laten weten dat niet elke vreemdeling die in de stad 
rondloopt in Turnhout is gehuisvest. 
Reccino Van Lommel vraagt of de personen die hier twee jaar rondlopen met een arbeidskaart in de statistieken zijn 
opgenomen en of deze twee jaar onafgebroken moeten zijn. 

Schepen Luc Hermans deelt mee dat deze personen moeten ingeschreven worden en dus ook in de 
statistieken zijn opgenomen. Het gaat hier inderdaad over twee jaar onafgebroken. Mensen die naar hier 
komen voor seizoenarbeid worden niet ingeschreven, anderen welke actief zijn binnen de reguliere 
arbeidsmarkt moeten normaal gesproken worden ingeschreven. 

Erwin Brentjens verwijst naar de minister die heeft meegedeeld dat bootvluchtelingen over gans Europa moeten 
verspreid worden en vraagt of dit dus ook in Turnhout zal zijn. 

Schepen Luc Hermans is van mening dat de toekomst dit zal uitwijzen en dat we zullen moeten afwachten 
welke gevolgen dit zal hebben. 

Verwijzend naar de kettingmigratie (gezinsherreniging) stelt Erwin Brentjens vast dat dit vroeger vooral Marokanen 
en Turken betrof en nu meer en meer personen uit oost Europese landen. 

Schepen Luc Hermans wijst er op dat het tot op heden toch eerder een randfenomeen betreft. Vroeger 
betrof het niet EU-burgers en nu meer EU-burgers. Daarenboven is de wet op gezinshereniging ook wel 
verstrengd. Voor nieuwe Belgen en niet EU burgers is de verstrenging vooral gericht naar ouders, 
schoonouders en meerderjarige kinderen. EU burgers hebben nog wel mogelijkheden doch deze 
bewijslast is ook strenger geworden, vooral naar het inkomen toe. 

Erwin Brentjens is van mening dat nu meer alleenstaanden overkomen en stelt ook vast dat het aantal anderstalige 
nieuwkomers in het onderwijs ook eerder Roemenen zijn. 
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Erwin Brentjens dankt de schepen voor zijn toelichting en vraagt hem vooral ook zijn dank over te maken aan de 
dienst die al dat opzoekwerk heeft verricht. 

Schepen Luc Hermans zal deze dank alleszins overmaken aan de dienst. 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat op de eerstvolgende vergadering van het AGB het project “slim Turnhout” 
zal toegelicht worden met daarbij de geschiedenis van het project en het masterplan. 
Schepen Luc Hermans deelt mee dat op de raad ook volgende punten zullen geagendeerd worden: kadidaten EVA 
Centrummanagement en de vervaging van Dré Wolput in het beheersorgaan van de bibliotheek en de PWA. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Paul Moelans verwijst nog naar het feit dat het punt van het dienstencenturm en dokterspraktijk Schorvoort en wil 
geen verwijt sturen naar de schepen maar vindt het beneden alle peil dat dit weer is gebeurd en voegt er aan toe dat 
dit niet de eerste keer is. 

Schepen Astrid Wittebolle wijst er op dat aan Luc Op de Beeck duidelijk was gevraagd of dit op deze 
commissie kon en hij dit ook heeft toegezegd. Dokter Jan Geivers heeft ons de dag voor de vergadering 
laten weten dat het voor hem onmogelijk was om aanwezig te zijn. 

Erwin Brentjens vraagt of het college al een standpunt heeft ingenomen in verband met de verkavelingsaanvraag 
Victoriehof want dit zou voor 5 maart moeten gebeuren. 

Schepen Astrid Wittebolle deelt mee dat donderdag 26 februari dit in het college zal besproken worden. 
Op vraag van Paul Meeus  zal de beslissing van het college zo vlug mogelijk overgemaakt worden aan 
Real Estate en aan de fractievoorzitters. 

 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Vergadering 

Commissie 4

dinsdag 24 februari 2015

Agenda
- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Toelichting bij de belevingspleintjes in het centrum

- Dienstencentrum / dokterspraktijk Schorvoort

- Vraag van raadslid Erwin Brentjens

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia

Belevingspleintjes

- Projectoproep Vlaanderen ‘Winkelnota 2.0. - Kernversterking’

- Project: Werken rond belevingspleintjes en inrichting publieke ruimte

- Doel: Opwaardering van de beeldkwaliteit in het winkelgebied

Belevingspleintjes

- Centrale thema’s:

- Kindvriendelijke ruimte

- Groene ader & bloemen

- Duurzaamheid

- Verfraaiing publieke ruimte

- Locatie:  3 belevingsplaatsen in het kernwinkel- en winkelgroeigebied

1. Gasthuisstraat

2. Leopoldstraat

3.  Driezenstraat

Belevingspleintjes

- Financieel: 30% subsidie van Vlaanderen

max. totaal budget €80 000

- Ontwerp: Samenwerking met Architect Kris de Hoon

Atelier 20+03

Kerkstraat 3 – Turnhout

- Samenwerking met Kunst Academie
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Leopoldstraat

- Bijsalon van Turnhout

- Rood tapijt: kaart van de Kempen

- Zitbink is Turnhout

- Ring met groen element 

- Kanaal in led verlichting

Leopoldstraat

Leopoldstraat
Leopoldstraat

Leopoldstraat
Leopoldstraat
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Gasthuisstraat

- Rode rustpunten

- Bobjes met link naar speelkaarten

ontwerp in samenwerking met Kunst Academie

Gasthuisstraat

- Rustpunten

- Bobjes met link naar speelkaarten

ontwerp in samenwerking met Kunst Academie

Driezenstraat Driezenstraat

Driezenstraat Driezenstraat
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Dienstencentrum / dokterspraktijk Schoorvoort Vraag van raadslid Erwin Brentjens

1. Hoeveel inwoners telde Turnhout einde december 2014?

42.519 (zonder wachtregister )

Wachtregister = 122

2. Over hoeveel verschillende nationaliteiten gaat het hier?

112

Bij vluchtelingen wordt herkomst genoteerd (hebben in principe geen nationaliteit 

meer = aparte status)

3. Daalt of stijgt het aantal niet-Europeanen in deze statistiek ten opzichte van de vorige 

jaren?

2010: 1.342

2011: 1.406

2012: 1.487

2013: 1.572

2014: 1.749

Vraag van raadslid Erwin Brentjens

4. Daalt of stijgt het aantal Europeanen in deze statistiek ten opzichte van de vorige jaren?

2010: 3.949

2011: 4.051

2012: 4.144

2013: 4.249

2014: 4.300

Belgen:

2010: 34.510

2011: 34.970

2012: 35.517

2013: 36.043

2014: 36.470

Vraag van raadslid Erwin Brentjens

5. Is er een tendens van instroom uit Europese landen waar de economische crisis zich heel 

duidelijk laat voelen (Spanje, Italië,Griekenland,..)?

2010 2011 2012 2013 2014

Spanje 41 42 43 48 50

Italië 85 85 85 86 88

Griekenland 6 6 6 6 6

Ierland 8 8 8 8 8

Portugal 61 66 66 66 66

Vraag van raadslid Erwin Brentjens

6. Is het aantal inwoners uit conflictgebieden (Oekraïne,Afghanistan,Syrië,..)

2010 2011 2012 2013 2014

Oekraïne 19 19 19 19 19

Afghanistan 92 93 101 109 116

Syrië 17 17 17 18 21

Vraag van raadslid Erwin Brentjens

7. Blijft het fenomeen van de kettingmigratie voortduren? Zijn er verschuivingen in de landen 

van oorsprong merkbaar?

8. Is er een stijging merkbaar van migranten uit Oost-Europa sinds een aantal landen uit die 

streek zijn toegetreden tot de EU?

Bulgarije, Roemenië en Kroatië

2010: 989

2011: 913

2012: 934

2013: 963

2014: 965
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Punten agenda gemeenteraad

…

Uit het college

…

Varia

…


